
Czy naprawdę mamy tak silną
armię?
15 sierpnia 2023

Por.  Piotr  Powałka  o  paradzie  z  okazji  Święta  Wojska
Polskiego.  Czy  to  pokazówka  dla  cywili?  Fikcja  czy
rzeczywistość?
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